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اظهارنظر عجیب کارگردان «گشت ارشاد ۳» درباره ریحانه پارسا
<;br&#47;><br&#47>.سعید سهیلی درباره مهاجرت بازیگرانی مثل گلشیفته فراهانی و ریحانه پارسا نظر داد

به گزارش سایت خبری پرسون، سعید سهیلی که به تازگی فیلم سینمایی «گشت ارشاد ۳» را روی پرده سینما برده است، در مصاحبهای تصویری درباره
ریحانه پارسا، گلشیفته فراهانی و ماجرای مهاجرتشان صحبت کرد.

سعید سهیلی در پاسخ به این سوال که آیا ریحانه پارسا را بخشیدید گفت: «من و تو چه کارهایم که آدمها را ببخشیم؟ ریحانه پارسا چه کار کرده که ما
او را ببخشیم یا نبخشیم؟ یک انسان تصمیم گرفته، مهاجرت کنه، چه ربطی به من دارد؟ بعضی از آدمها ستاره هستند، در هر جای که بروند دیده
میشوند، مثل گلشیفته فراهانی، اگر ریحانه پارسا، ستاره باشد، که امیدوارم باشد، در هر کجای دنیا که برود او را خواهیم دید و اگر نباشد هم فراموش

میشود.»

او درباره دلیل مهاجر ریحانه پارسا و گلشیفته فراهانی ادامه داد: «به نظرتون ستاره میتونه باشه؟ من با بازیگران زیادی کار کردم و اینجا شهادت
میدهم که در مدت فیلمبرداری «گشت ارشاد ۳» دختری معصومتر، محجوبتر، آرامتر و بیحاشیهتر از ریحانه پارسا ندیدم. بازیگران میآیند یا گوشی
دستشان است، یا در حال شیطنت هستند، اما صدای این دختر در نمیآمد. باید دید که چه کار کردیم که کسی مثل گلشیفته فراهانی و ریحانه پارسا

میروند و چه باید انجام دهیم که اینگونه نشود؟»
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